



PROTOKOLL FÖRT VID STYRELSEMÖTE KUNGSGÅRDENS SK 885500-3490 - 2025 04 09

Närvarande: Jonas Liw, Diana Eriksson, Gustav Lindberg, Jeanette Dahlbäck-Geue,
Sten Petersson, Helene Roos, Lillemor Eriksson - **Via Teams:** Pär Törnhult

1. Jonas förklarar mötet öppnat
2. Mötet godkände dagordningen
3. **Tidigare protokoll:** Tidigare protokoll gicks igenom. **Ändring** av punkten angående KSK-lotts önskan att köpa in nya bord. Då ekonomin är kärv så måste detta avvakta nytt beslut
4. **Aktuella frågor:**
 - **Medlemsrekrytering** – Sammanställa en folder och lägga ut i postlådor runtom Kungsgården med info om klubben. Att vi hyr ut Sporthall och Skidstuga, info om Gräsroten, välja oss som förening hos Intersport, hur man blir medlem, vad vi behöver hjälp med (se även "rust av fristående längan") osv. Alla grupper (i skidor, fotboll, rullskridskor, styrelsen) skriver ihop något om sig själva med kontaktuppgifter och mailar det till kansliet som sammanställer och skriver ut i samarbete med Helene Roos.
 - **Restaurangchansen** – Peter som är ansvarig för Restaurangchansen var ej närvarande så ingen ny info framkom. När ska vi börja sälja och hur går det till? Fysiska häften eller bara digitala? Frågan tas vidare till nästa möte
5. **Rust fristående längan** – Beslutas att ta in Prenova som entreprenör och att även Sten ska ingå i gruppen med Pär och Jonas. mHur mycket ska vi göra själva? Riva panel? Måla? El? Ta med i foldern vad vi ska göra och behöver hjälp med. Gruppen förhandlar om allt med Prenova
6. **Viktiga datum att komma ihåg:**
 - Kontantstödsansökan digital 1/6 – 1/9 Jonas och Gustav tar mötet med Kultur och Fritid
 - Ordförandekonferens GFF ca 15 oktober Jonas tar detta tillsammans med någon från fotbollen
Fundera på fler viktiga datum till nästa möte
7. **Nationaldagen:** Jeanette och Lillemor var på mötet med företagarföreningen och de vill ju gärna att vi har aktiviteter samtidigt som dem nere på byn också. En förutsättning om traktor ska gå upp till Sporthallen. Nästa möte med företagarna är 23/4. KSK bildar en grupp som drar i detta -Gustav, Jeanette, Lillemor & Helene (ev. även Diana). Möte för denna grupp bestäms till 21/4 kl. 18.00 på Sporthallen.
8. **Ekonomin:**
 - Ser ut ungefär som i fjol + 108 000 kr – Sparkrav gäller hela föreningen. Inga inköp utan godkännande från kassör.
 - **Utlåning av personal till SIK** – SIK skulle ha styrelsemöte runt 20/4. Om det blir ett samarbete har Lillemor krav på att en del av intäkterna från detta samarbete ska läggas på hennes lön. Beslut tas på senare möte när vi fått klart från SIK
9. **Skidsektionen:**
 - Har sista tävlingen i Bruksvallarna nu i helgen 12-13/4
 - Inget nytt om Ovansjö Triathlon

10. Fotbollssektionen:

- Hade sektionsmöte 27/3.
 - Blev motsträviga diskussioner kring försäljningskravet från styrelsen på restaurangchansen.
 - Herrlaget har fixat uppkritning av linjerna så den kostnaden försvinner.
 - Beslutat om att inte köra någon fotbollsskola i år.
 - Namn till vilka som får hämta ut varor på Intersport och Bernö har inte nått kansliet.
 - Nytt batteri behövs till gräsklipparen. Jonas kollar på detta.
 - Herrlaget segrade i DM utan någon förlust. Möter Gefle IF i nästa steg.
 - P14 söker fortfarande minst 1 ledare till som kan hjälpa Spellas.
 - Damlaget har sagt ifrån helt om jobb på nationaldagen – de vill endast jobba på sammandraget 25/5. Någon/några från herrlaget ska försöka att även hjälpa till på fm 6 juni.
 - Skötseln av planerna kommer att skötas av Edvin maj - aug. Sen kan nog Diana ta över tills säsongen är slut. Ersättning utgår med 2000kr/månad. Diana och Gustav styr upp med "utbildning" av Edvin
 - Ska ha vårstädning 26/4 kl 10-13 och ser gärna att de från styrelsen som kan deltar
 - Första hemmamatchen är i början av maj

11. Gymnastiksektionen:

- *RULLSKRIDSKOR*: Jörgen var inte med på mötet så ny rapport på nästa möte.

12. Övriga frågor:

- Styrelsen beviljar att köpa in en ny dammsugare för ca 2000 kr till Sporthallen
- Alla ledare + Styrelsen måste uppvisa intyg från belastningsregistret snarast
- Måste utses en ansvarig för att vattenpumpen ställs ut OCH kommer tillbaka.
- *NYA KODER ÖVERALLT*: Jonas och Diana ordnar detta så snart som möjligt
- *NYA BEVATTNINGSSLANGAR*: Pär försöker ordna med att få slangar från brandkåren.
- Pär söker bidrag för ny bevattningsanläggning – Jonas tar in offerter
- Helene har pratat med Emil på SITAB om att kunna få hjälp med att hänga upp Sportvallen-skylden igen men det går nog inte att hänga upp den på staketet då det är för rangligt. Diana tar vidare till Timon om att ev kunna gräva för stolp till skylden samtidigt som de gräver för stolparna till näten bakom målen på 11-manna, så vi får upp skylden som portal över ingången igen.

13. Nästa möte: 24 april kl. 18.15 på Sporthallen

14. Mötet avslutades

Vid protokollet: Lillemor Eriksson

